
 

 
 
Interpellation till Sandra Eliasson, ordförande SBN 

På det senaste mötet i Samhällsbyggnadsnämnden 2021-01-18 föreslog förvaltningen att upphandla en 
analys med anledning av att Bollebygds kommun arbetar med att ta fram en ny översiktsplan (ÖP).  

Inom utpekat utvecklingsområde för Kullaområdet, den södra delen av Nolåns dalgång, ser förslaget 
till ÖP en möjlig bebyggelseutveckling med målet att utveckla Bollebygds tätort.  

Nolåns dalgång har höga natur-, kulturmiljö- samt landskapsvärden. Målet med analysen var att 
identifiera känsliga delar utifrån områdets värden, i relation till pågående detaljplaner samt att 
möjliggöra byggnation av en ny mycket efterlängtad skola. 

Analysen skulle även gett svar på en övergripande beskrivning av åtgärder eller anpassningar i planen 
som krävs för minska eventuell negativ påverkan. 

Denna önskan från förvaltning avslogs underligt nog av den styrande majoriteten, trots att 
tjänstpersoner under mötet, meddelade att det skulle bli svårt för dem att göra sitt arbete om så skedde. 
Vidare meddelades att de kommer vara mycket svårt att svara på de frågor som uppkommer från de 
exploatörer som fått planbesked i det ovan beskrivna området. 

Socialdemokraternas ledamöter reserverade sig mot beslutet med följande motivering.  

”Beslutet som tas gör förvaltningens arbete ogörligt och saknar respekt för de exploatörer som fått 
planbesked i området.” 

Frågor: Varför vill majoriteten inom C, M, FR och KD komplicera förvaltningens arbete och inte 
göra det möjligt för dem att utföra de arbetsuppgifter som ålagt dem? På vilket sätt visar avvisandet av 
den föreslagna upphandlingen respekt mot de exploatörer som fått planbesked i området?  
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